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DSE畢業生大灣區實習計劃 2024  

Greater Bay Area Internship Program for DSE Graduates 2024 

新一輪學校推薦表格（學校專用） 

School Recommendation Form (School Use Only) (New Round Application) 

 

請學校老師填妥本表格推薦學生參與，並於 2024年 1月 27日（星期六）或之前經電郵

dse.internship@hkacdc.org.hk或傳真 2332 2501回傳至主辦機構。 

School teachers may recommend students to participate by completing and returning this form via email 

dse.internship@hkacdc.org.hk or fax 2332 2501 on or before 27 January 2024 (Saturday). 

 

致：香港文化藝術發展中心 

To: Hong Kong Arts and Culture Development Center 

 

本校願意推薦下列之學生參加 貴機構舉辦的「DSE畢業生大灣區實習計劃 2024」。The School will 

recommend the following students to participate in the Greater Bay Area Internship Program for DSE 

Graduates 2024 organized by the Center.  

 

學生資料 Student Information 

中文姓名 

Chinese Name 

性別 

Gender 

班級  

Class  

電話 

Contact Number 

電郵 

E-mail Address 

     

     

     

     

     

     

     

     

     

如有更多學生參與，歡迎使用附表續頁 Please attach additional pages if necessary. 

 

學校名稱 

School Name 

   

負責老師 

Teacher-in-charge (Ms/Mr/Mrs) 

 

聯絡電話 

Contact Number 

  

手提號碼 

Mobile Phone 

  

聯絡電郵 

E-mail Address 

  學校印鑑或老師簽署 School Official 

Seal or Teacher’s Signature 

 

計劃網站 



 

 

 

 

 

 
 

 

學校推薦計劃（學校報名）說明 Notes on School Recommendation Scheme (School-based) 

1. 基本推薦名額為 3 名，如學校有意推薦更多同學參與可聯絡秘書處跟進，惟須經過主辦機構面試取錄後方可落

實參加者資格。Basically, 3 quota of students for each school can recommend, if necessary, please contact our 

center.Students must pass the selection interview by the Organizer in order to be admitted to the Program. 

2. 經學校推薦的學生若獲取錄，其團費將獲主辦機構全數贊助，但仍須繳港幣$2,000 元作保證金。該保證金在學

生完整完成本實習計劃（包括團前團後活動或其相關的替代活動及相關功課）後，將全數退還予參加者。

Students admitted through the School Recommendation Scheme shall receive a full waiver of program fee sponsored by 

the Organizer. However, students are required to pay a deposit of HKD2,000, fully refundable upon the completion of the 

internship, program activities and related assignments.  

3. 參加者須服從主辦機構對實習企業及崗位的分配安排，不得擅自調動崗位。Participants should comply with the 

Organizer’s arrangements on internship positions and should not change their positions without authorization.  

4. 「新一輪學校推薦計劃」的截止日期為 2024 年 1 月 27 日。The new round application for the School 

Recommendation Scheme closes on 27 January 2024.  

5. 主辦機構擁有更改及解釋本計劃內容的一切權利。The Organizer reserves the right to change and interpret the 

program.  



 

 

 

 

附表 Appendix 

DSE畢業生大灣區實習計劃 2024  

Greater Bay Area Internship Program for DSE Graduates 2024 

學校推薦表格（學校專用） 

School Recommendation Form (School Use Only) 

 

學校名稱 

School Name 

 

學生資料 Student Information 

中文姓名 

Chinese Name 

性別 

Gender 

班級  

Class  

電話 

Contact Number 

電郵 

E-mail Address 
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